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Kort verslag van het gesprek van informateur J. van Loon met Politieke Partij Blanco op 

4 april 2018 

 

 

Aanwezig: J. van Loon  informateur 

 M. Konings  Politieke Partij Blanco 

 A. Donkers  Politieke Partij Blanco  

J. van den Oever  griffier 

  

 

1. Opening  

De heer Van Loon heet de vertegenwoordigers van de Politieke Partij Blanco (hierna: 

Blanco) welkom.  

 

2. Verkiezingsuitslag 

Blanco had gehoopt stemmen (en wellicht een zetel) te winnen, maar heeft ruim 200 

stemmen verloren. Nochtans is men tevreden met het behoud van de twee zetels.  

 

3. Coalitievorming 

- Blanco vindt een coalitie van drie partijen voldoende.  

- Een voortzetting van de huidige coalitie (drie van vier partijen daaruit) vindt men niet 

vanzelfsprekend. De SP heeft zich tijdens de verkiezingstijd – zelf deel uitmakend van 

het college – nogal afgezet tegen het college. En van D66 vindt men dat deze partij 

teveel wisselend in beleid en discussies is geweest.  

- Blanco geeft in volgorde de voorkeur aan de volgende combinaties: 

1. CDA, Lokaal en Blanco (evenredige verdeling over de kernen) 

2. CDA, Lokaal en VVD (winnaars van de verkiezingen) 

3. CDA, Lokaal, VVD en Blanco (winnaars plus evenredige verdeling over de kernen) 

- Blanco is voorstander van drie fulltime wethouders of vier parttime wethouders. Dat 

laatste zou het geval kunnen zijn in optie 3 (waarbij de VVD en Blanco dan beide een 

parttime wethouder leveren). 

- Een andere mogelijkheid is dat Blanco wel deelneemt aan de coalitie, maar geen 

wethouder levert. Moeilijk en de inbreng van Blanco moet dan wel goed geborgd zijn. 

- Blanco sluit geen enkele partij uit van samenwerking. 

 

4. Kernpunten 

Beleidsmatige prioriteiten van Blanco 

1. Aanpak van doorgaande routes in Heeswijk-Dinther, Nistelrode en Vorstenbosch. 

2. Bouw van voldoende woningen voor starters, goedkope huur- en koopwoningen en 

invoeren van starterslening. 

3. Herziening van het subsidiebeleid.  

4. Bouw gymzaal en aanleg speelveld in Vorstenbosch.  

5. Geld voor de zorg ook besteden aan de zorg. Proberen om mensen die het nodig 

hebben nog gerichter te bereiken. Ook het beschikbare budget uit het IPW-traject (€ 

100.000) inzetten.  
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Grootste uitdagingen voor Bernheze 

Dat zijn voor Blanco: 
- De nieuwe omgevingswet, inclusief transitie landbouw en veeteelt. 

- Versterking rol in de regio, vooral op het gebied van recreatie, toerisme en agrifood. 

- Ontwikkelingen en toekomst de Wildhorst.  

- ICT-samenwerking BLOU.  

 

5. Breekpunten 

Blanco hecht eraan dat de reconstructie van de doorgaande route Heeswijk-Dinther binnen 

deze nieuwe raadsperiode gerealiseerd is. 

 

6. Discussie en besluitvorming raad  

Blanco geeft aan dat de coalitiepartijen de afgelopen jaren bij een aantal belangrijke 

onderwerpen de discussie hebben gemeden. Te vaak was al voor de 

commissievergaderingen een standpunt ingenomen en werd er alleen geluisterd naar de 

wethouder. De inbreng van de oppositie werd dikwijls genegeerd. 

Probleem was dat de getalsmatige verhouding tussen coalitie en oppositie te groot was. 

Zelfs als de grootste coalitiepartij niet mee zou gaan bij de besluitvorming, dan nog was er 

altijd een meerderheid. Blanco vindt dat oppositie voeren hierdoor vrijwel onmogelijk was. 

 
7. Tot slot 

De heer Van Loon zegt dat hij – na de gesprekken met de zeven partijen deze week – op 

dinsdag 10 april verslag uitbrengt. Hij informeert tevoren geen enkele partij over zijn advies 

en spreekt zich ook niet uit over het vervolg van het proces. Dat is aan de raad zelf. Blanco 

is  daarmee akkoord. 

De heer Van Loon dankt de vertegenwoordigers van Blanco voor het prettige en 

constructieve gesprek en sluit hierna de bijeenkomst.  

 

 

Heesch, 5 april 2018. 

 

J. van den Oever, griffier 

 


